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Sak 25 /08  Protokoll fra møte 7. februar 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 7. februar 2008. 
 
Sven Marius Gjeruldsen (H) hadde følgende rettelser til protokollen: 
I sak 13/08 Status barnehageprosjekt skal det stå: Sven Marius Gjeruldsen (H) og Carl 
Lindblad (A) fremmet følgende forslag. 
 
Med denne rettelsen ble protokollen godkjent. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 7. februar 2008 med følgende 
rettelse i sak 13/08 Status barnehageprosjekt:  Sven Marius Gjeruldsen (H) og Carl Lindblad 
(A) fremmet følgende forslag: 
 

 Sak 26 /08  Regnskap 2007 - Bydel Vestre Aker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Regnskap for Bydel Vestre Aker godkjennes og bydelsutvalget avventer kommunerevisjonens 
uttalelse.  
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til brev sendt Byrådet og Bydstyret: 
Vestre Aker bydel hadde pr. 1.12.2007 på grunn av økt behov for lovpålagte tjenester, et 
prognosiert underskudd på ca. Kr. 9 mill. basert på løpende regnskap og de til da gitte 
budsjettforutsetningene. 
Pr. 20.12.07 var dette endret til et underskudd på Kr. 2 mill på grunn av fordeling av sentrale 
midler fra ulike poster.  
Pr. 31.01.08 var det fordelt ytterligere sentrale midler slik at bydelen nå har et 
regnskapsresultat med et overskudd på Kr. 1,471 mill. 
 
En slik total uberegnelig økonomisk tildeling er helt uakseptabel, for det blir da umulig å 
drive reell og seriøs budsjettbehandling. Bydelsutvalget i Vestre Aker kunne vedtatt 
smertefulle kutt for 2008 basert på den forløpige prognosen for regnskapsresultatet, for 
bydelen har ikke noen økonomisk buffer til å ta slike underskudd uten det ville gått hardt 
utover tjenestene til bydelens beboere da behovet er større enn tildelte midler. På grunn av 
fremlagte forslag til endringer i kriteriesystemet til bydelene og andre endringer av tildeling 
av midler som medfører økte midler til bydelen, valgte Bydelsutvalget å avvente resultatet av 
disse og vedtok et budsjett i balanse, men på grensen av det forsvarlige. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg kan ikke leve med slike usikre økonomiske betingelser på grunn av 
sen tildeling av midler det er mulig å tildele bydelene vesentlig tidligere.  
Bydelsutvalget ber derfor om at det enten gjennomføres tildelinger av de aller fleste sentrale 
midler på et vesentlig tidligere tidspunkt i budsjettåret ELLER at bydelsutvalgene vedtar 
budsjettene etter regnskapsresultatene for foregående år foreligger senest pr. 31.01 i 
budsjettåret.  
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Høyres forslag til brev sendt Byrådet og Bystyret ble enstemmig vedtatt. 



Bydelsutvalgets vedtak 
Regnskap for Bydel Vestre Aker godkjennes og bydelsutvalget avventer kommunerevisjonens 
uttalelse.  
 
Følgende brev sendes Byrådet og Bystyret: 
Vestre Aker bydel hadde pr. 1.12.2007 på grunn av økt behov for lovpålagte tjenester, et 
prognosiert underskudd på ca. Kr. 9 mill. basert på løpende regnskap og de til da gitte 
budsjettforutsetningene. 
Pr. 20.12.07 var dette endret til et underskudd på Kr. 2 mill på grunn av fordeling av sentrale 
midler fra ulike poster.  
Pr. 31.01.08 var det fordelt ytterligere sentrale midler slik at bydelen nå har et 
regnskapsresultat med et overskudd på Kr. 1,471 mill. 
 
En slik total uberegnelig økonomisk tildeling er helt uakseptabel, for det blir da umulig å 
drive reell og seriøs budsjettbehandling. Bydelsutvalget i Vestre Aker kunne vedtatt 
smertefulle kutt for 2008 basert på den forløpige prognosen for regnskapsresultatet, for 
bydelen har ikke noen økonomisk buffer til å ta slike underskudd uten det ville gått hardt 
utover tjenestene til bydelens beboere da behovet er større enn tildelte midler. På grunn av 
fremlagte forslag til endringer i kriteriesystemet til bydelene og andre endringer av tildeling 
av midler som medfører økte midler til bydelen, valgte Bydelsutvalget å avvente resultatet av 
disse og vedtok et budsjett i balanse, men på grensen av det forsvarlige. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg kan ikke leve med slike usikre økonomiske betingelser på grunn av 
sen tildeling av midler det er mulig å tildele bydelene vesentlig tidligere.  
Bydelsutvalget ber derfor om at det enten gjennomføres tildelinger av de aller fleste sentrale 
midler på et vesentlig tidligere tidspunkt i budsjettåret ELLER at bydelsutvalgene vedtar 
budsjettene etter regnskapsresultatene for foregående år foreligger senest pr. 31.01 i 
budsjettåret.  
 

 Sak 27 /08  Kristianiasvingen 1  - søknad om rammetillatelse for 
bruksendring 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg går imot søknad om rammetillatelse for bruksendring fra Ridehus/-
idrettshall/treningssenter/bad til restaurant/cafe, samt etablering av parkeringsplass i 
Kristianiasvingen 1. 
 
Dette begrunnes med at Bydelsadministrasjonen er kjent med at det har vært klager på støy fra 
selskapsvirksomhet som har vært drevet i lokalene. Støyen medførte forstyrrelse av 
innsovningsperiode. Kommunehelsetjenesten har erfaringer for at naboer ofte blir plaget med 
støy når det etableres restauranter med åpningstider utover kveld/natt i boligstrøk. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å gi tillatelse til bruksendring fra ridehus/idrettshall 
til restaurant/cafe, samt etablering av parkeringsplass i Kristianiasvingen 1. 
Vestre Aker bydelsutvalg understreker viktigheten av å bevare et godt bomiljø, og er kjent 
med at den aktuelle eiendommen har vært brukt i strid med gjeldende regulering tidligere. 
Tillatelsene fordrer derfor at virksomheten underlegges begrensninger i åpningstiden, slik at 
man kun tillates å holde åpnet mellom kl. 10 på formiddagen og kl. 20 på aftenen. Dette 
begrunnes med at naboens innsovningstid må ivaretas, og åpningstider utover aften/natt vil 
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derfor ikke tillates. Det forutsettes videre at man forholder seg lojalt til de støyforskrifter som 
gjelder for denne typen virksomhet.  
Det forutsettes at all parkering skjer på egen eiendom. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 

A. Bydelsutvalget mener det er meget uheldig med bevertningssted kun 21 meter fra 
privatboliger.  Selv om man gir begrenset åpningstid, vil det kunne søkes om utvidet 
åpningstid senere dersom bruksendring gis.  Et bevertningssted vil svekke 
livskvaliteten for beboerne, både barnefamilier og eldre. 

B. Bydelsutvalget kunne ønske å få vurdert muligheten for barnehage i Ridehuset på 
bakgrunn av det store behovet for barnehaver i bydelen og da det er viktig med god 
fordeling av barnehaver i de ulike boområdene i bydel Vestre Aker. 

 
Bydelsdirektørens forslag falt med 11 (8H+2F+1A) stemmer mot 4 (2V+1A+1SV) stemmer. 
Venstres punkt A. falt med 12 (8H+2F+2A) stemmer mot 3 (2V+1SV) stemme. 
Venstres punkt B. falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 11 (8H+2F+1A) stemmer mot 4 (2V+1A+1SV) 
stemmer 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg finner grunn til å gi tillatelse til bruksendring fra ridehus/idrettshall 
til restaurant/cafe, samt etablering av parkeringsplass i Kristianiasvingen 1. 
Vestre Aker bydelsutvalg understreker viktigheten av å bevare et godt bomiljø, og er kjent 
med at den aktuelle eiendommen har vært brukt i strid med gjeldende regulering tidligere. 
Tillatelsene fordrer derfor at virksomheten underlegges begrensninger i åpningstiden, slik at 
man kun tillates å holde åpnet mellom kl. 10 på formiddagen og kl. 20 på aftenen. Dette 
begrunnes med at naboens innsovningstid må ivaretas, og åpningstider utover aften/natt vil 
derfor ikke tillates. Det forutsettes videre at man forholder seg lojalt til de støyforskrifter som 
gjelder for denne typen virksomhet.  
Det forutsettes at all parkering skjer på egen eiendom. 
 

 Sak 28 /08  Rikspolitisk bestemmelse om kjøpesentre - Høring 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker støtter forslag til rikspolitisk bestemmelse om kjøpesentre. 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter ikke forslaget til rikspolitisk bestemmelse for kjøpesentre. 
De foreslåtte bestemmelser representerer en innskrenkning og vanskeliggjøring av det lokale 
selvstyret. Det må være opp til de enkelte regulerende myndigheter å avgjøre saker om 
oppføring av kjøpesentra på fritt grunnlag. Vestre Aker bydelsutvalg støtter ikke en utvikling 
det stadig flere områder av stor lokalpolitisk interesse underlegges til dels uoversiktlige 
sentrale forskrifter. 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 

1. Et avgjørende kriterium for etablering av nye kjøpesentre i tråd med formålet for 
bestemmelsene er at området har en tilfredsstillende kollektivdekning som tillater bruk 
av kjøpesenteret uten å måtte bruke bil.  For Oslo må det for store kjøpesentre kreves 
at området har kollektivdekning fra buss/trikk og T-bane eller tog. 

2. Rundt etablerte og nye kjøpesentre krever det trafikkplaner som også legger til rette 
for gående og syklende fremfor bruk av bil. 



3. Kommunedelplan for lokalisering av varehandel og andre servicefunksjoner foreslås 
revidert, slik at steder uten tilfredsstillende kollektivdekning fjernes som mulige 
lokaliseringer. 

4. For å begrense trafikk til eksisterende kjøpesentre skal det legges til rette for utvikling 
av mindre lokalsentre nær boligområdene. 

 
Bydelsdirektørens forslag falt med 10 stemmer (8H+2F) stemmer mot 5 (2A+2V+1SV) 
stemmer. 
Venstres punkt 1., 2. og 3 falt med 11 (8H+2F+1SV) stemmer mot 4 (2A+2V) stemmer. 
Venstres punkt 4. falt med 13 (8H+2F+2A+1SV) stemmer mot 2 (2V) stemmer. 
BMS-komiteens forslag ble vedtatt med 10 (8H+2F) stemmer mot 5 (2A+2V+1SV) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker støtter ikke forslaget til rikspolitisk bestemmelse for kjøpesentre. 
De foreslåtte bestemmelser representerer en innskrenkning og vanskeliggjøring av det lokale 
selvstyret. Det må være opp til de enkelte regulerende myndigheter å avgjøre saker om 
oppføring av kjøpesentra på fritt grunnlag. Vestre Aker bydelsutvalg støtter ikke en utvikling 
det stadig flere områder av stor lokalpolitisk interesse underlegges til dels uoversiktlige 
sentrale forskrifter. 
 

 Sak 29 /08  Heggelibakken 67 - Rammetillatelse (omgjort vedtak) 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar rammetillatelse (omgjort vedtak) i Heggelibakken 67 til 
orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg tar rammetillatelse (omgjort vedtak) i Heggelibakken 67 til 
orientering. 
 

 Sak 30 /08  Holmenkollveien fra Besserud til VM-huset - Varsel om 
igangsetting av reguleringsarbeid 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker Bydelsutvalg varsel om igangsetting av reguleringsplanarbeid i Holmenkollveien 
fra Besserud til VM-huset til orientering. 
 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende fellesforslag til tillegg: 
…...og glede. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker Bydelsutvalg varsel om igangsetting av reguleringsplanarbeid i Holmenkollveien 
fra Besserud til VM-huset til orientering og glede. 
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 Sak 31 /08  Del av Hospitsveien syd for Orreveien - Varsel om 
igangsetting av reguleringsarbeid 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg tar varsel om oppstart av planarbeidet for Hospitsveien mellom 
Orreveien og Voksenkollen Hospits til orientering. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg tar varsel om oppstart av planarbeidet for Hospitsveien mellom 
Orreveien og Voksenkollen Hospits til orientering. 
 

 Sak 32 /08  Høring - Forslag til nye sokne- og prostigrenser i Oslo 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget Vestre Aker vil anbefale modell 3 der soknegrensene følger de 15 
bydelsgrensene. 
 
Christian Holmesland (F) fremmet utsettelsesforslag i påvente av uttalelsene fra 
menighetene i Vestre Aker bydel. 
 
Fremskrittspartiets forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Saken utsettes i påvente av uttalelsene fra menighetene i Vestre Aker bydel. 
 

 Sak 33 /08  Søknad om utvidet åpnings og skjenketid ute ved 
Bogstad Gård, Sørkedalen 826 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Bogstad gård, Sørkedalen 826 får utvidet åpnings- og 
skjenketid ute til kl.03.00/02.30. 
 
Helse og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Bogstad gård, Sørkedalen 826 får utvidet åpnings- og 
skjenketid ute til kl.03.00/02.30. 
 

 Sak 34 /08  Årsmelding og årsstatistikk 2007 - Bydel Vestre Aker 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
pkt 1. Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalgets årsmelding for 2007 godkjennes 
pkt 2. Årsstatistikk  for 2007 for Bydel Vestre Aker tas til orientering 
 
 
 



Helse- og sosialkomiteen innstiller ovenfor Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak: 
pkt 1. Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalgets årsmelding for 2007 godkjennes 
pkt 2. Årsstatistikk  for 2007 for Bydel Vestre Aker tas til orientering 
 
Elin Horn Galtung(H) fremmet følgende fellesforslag til kommentarer sendt Bystyret: 
 
Årsmelding og Årsstatistikk for bydelen. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg takker alle ansatte for stor innsats i 2007. Kun takket være denne 
innsatsen og stram budsjettoppfølging fra alle ansvarlige, har det vært mulig å opprettholde et 
godt tjenestetilbud til bydelens beboere innen bydelens meget stramme rammer, noe 
Årsmeldingen og Årsstatistikken avspeiler.  
 
Vestre Aker bydel har store utfordringer også i 2008, ikke minst innen eldreomsorg, 
hjemmetjenestene og barnevern på grunn av utskrivningspraksisen fra sykehus, mangel på 
faglært og ufaglært arbeidskraft og dyre institusjonsplasser. Å få full barnehagedekning for 
bydelens barn er også en stor utfordring, for bydelen har få ledige tomter og privatboliger 
selges til meget høye priser. 
 
Bydelsutvalget vil overfor Bystyret spesielt påpeke følgende saker i Årsmeldingen: 
 
Forsøksordninger i sak om ”Større ansvar til færre bydeler, se s. 19 og 20. 
Vestre Aker bydelsutvalg har i evalueringen av disse forsøksordningene uttalt seg sterkt 
positiv til at Drift og vedlikehold av kommunale veier, Klagesaksbehandling på dispensasjon 
fra gjeldende reguleringsplan og Trafikkregulering på kommunale veier på permanent basis 
overføres bydelene. Bydelsutvalget viser til gode resultater for bydelens beboere ved at 
sakene er vesentlig hurtigere behandlet, og prioriteringer blir mer hensyntatt bydelens behov 
på grunn av den lokalkunnskapen bydelen innehar, i motsetning til en sentral enhet som 
nødvendigvis ikke har slike kunnskaper. 
 
Sosialtjenesten se s. 24,25 og 26. 
Bydelsutvalget er meget glad for at Sosialkontoret for andre år på rad vant 2. plassen for 
Brukerundersøkelsen. Det er meget bra at antall klienter er gått ned de siste årene takket være 
et bedret arbeidsmarked og målrettet arbeid fra sosialkontoret og START sysselsetting. 
Sysselsettingsarbeidet som skjer i START har alltid vært høyt prioritert i bydelen, og gitt 
gode resultater for mange av bydelens beboere. Det er derfor ekstra gledelig at NAV – Vestre 
Aker i 2007 samarbeidet så godt med START og sosialkontoret til det beste for bydelens 
beboere.     
 
Fysioterapitjenesten, se s. 42. 
Bydelen får stadig flere meldinger fra både brukere og fysioterapeutene om meget lang 
ventetid på behandling. De private fysioterapeutene melder også om sterk bekymring for 
arbeidsvilkårene da det blant annet er umulig for bydelen å tildele del-hjemler med 
tilskuddsordning fra det offentlige etter ordre fra byrådet om at bydelen nå bare får tildele hele 
hjemler. Den tidligere praksisen med tildeling av del-hjemler medførte at langt flere av 
bydelens beboere fikk hjelp uten å måtte betale alt selv. Å opprette hele hjemler vil koste 
bydelen ca kr. 250 000, noe bydelen ikke har budsjett til å prioritere.  
Bydelsutvalget ber derfor at den tidligere praksisen med å kunne tildele del-hjemler 
gjeninnføres straks.  
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Skolehelsetjenesten, se s. 43. Tuberkuloseundersøkelser. 
Det er uholdbart at minst 30% stilling av helsesøstrenes tid går med til dette arbeidet uten det 
fra sentralt hold tilføres ekstra midler til dette arbeidet. Skolehelsetjenesten er et meget viktig 
område i det forebyggende arbeidet for bydelens barn og unge, og når nye oppgaver legges til 
bydelene må og skal de følges opp skikkelig, men det forutsetter at de som vedtar slike 
endringer tilfører de nødvendige midler slik at ikke andre viktige arbeidsoppgaver må settes 
til side. 
 
Alders- og sykehjem se s. 52, 58, 59 og 60. 
Bydelens utfordringer på dette området er blitt vesentlig større både faglig og økonomisk etter 
overføring av til sentral etat ved at plassene er blitt vesentlig dyrere uten noen særlig påvisbar 
økt kvalitet, mer arbeidskrevende for bydelens ansatte da det er et stort oppfølgingsarbeid 
knyttet til mange feil i faktureringen, sen tilbakemelding om dødsfall, vesentlig lengre 
opphold mellom tilbakemelding om ledige rom og tildeling av disse. Og ikke minst at det nå 
tar uakseptabel lang tid før bydelsutvalget får Tilsynsutvalgenes rapportering til behandling.  
Bydelsutvalget har flere ganger tatt opp med sentralt hold utskrivningspraksisen fra sykehus, 
og ber Bystyret og Byrådet drive et kontinuerlig arbeid overfor Helse Sør-Øst for å finne 
akseptable løsninger på dette problemet. 
 
Side 12 linje 3: Setningen skal lyde slik:  Bydelen benytter også Ullern avis/Akersposten og 
Oslo Vest som informasjonskanal. 
Endringsforslag  side 27.  Setningen Bydelen har hatt et stort antall bygge- og 
reguleringssaker i 2007 erstattes med: Bydelen har hatt 19 bygge- og plansaker og 8 
klagesaker i 2007. 
 
Fellesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
pkt 1. Bydelsdirektørens forslag til bydelsutvalgets årsmelding for 2007 godkjennes med 
disse endringer/tilføyelser: 
 
Vestre Aker bydelsutvalg takker alle ansatte for stor innsats i 2007. Kun takket være denne 
innsatsen og stram budsjettoppfølging fra alle ansvarlige, har det vært mulig å opprettholde 
et godt tjenestetilbud til bydelens beboere innen bydelens meget stramme rammer, noe 
Årsmeldingen og Årsstatistikken avspeiler.  
 
Vestre Aker bydel har store utfordringer også i 2008, ikke minst innen eldreomsorg, 
hjemmetjenestene og barnevern på grunn av utskrivningspraksisen fra sykehus, mangel på 
faglært og ufaglært arbeidskraft og dyre institusjonsplasser. Å få full barnehagedekning for 
bydelens barn er også en stor utfordring, for bydelen har få ledige tomter og privatboliger 
selges til meget høye priser. 
 
Bydelsutvalget vil overfor Bystyret spesielt påpeke følgende saker i Årsmeldingen: 
 
Forsøksordninger i sak om ”Større ansvar til færre bydeler, se s. 19 og 20. 
Vestre Aker bydelsutvalg har i evalueringen av disse forsøksordningene uttalt seg sterkt 
positiv til at Drift og vedlikehold av kommunale veier, Klagesaksbehandling på dispensasjon 
fra gjeldende reguleringsplan og Trafikkregulering på kommunale veier på permanent basis 
overføres bydelene. Bydelsutvalget viser til gode resultater for bydelens beboere ved at 
sakene er vesentlig hurtigere behandlet, og prioriteringer blir mer hensyntatt bydelens behov 
på grunn av den lokalkunnskapen bydelen innehar, i motsetning til en sentral enhet som 
nødvendigvis ikke har slike kunnskaper. 



Side 12  2.12  Tiltak for forbedret service overfor brukerne 
Bydelen benytter også Ullern avis/Akersposten og Oslo Vest som informasjonskanal. 
 
Sosialtjenesten se s. 24,25 og 26. 
Bydelsutvalget er meget glad for at Sosialkontoret for andre år på rad vant 2. plassen for 
Brukerundersøkelsen. Det er meget bra at antall klienter er gått ned de siste årene takket 
være et bedret arbeidsmarked og målrettet arbeid fra sosialkontoret og START sysselsetting. 
Sysselsettingsarbeidet som skjer i START har alltid vært høyt prioritert i bydelen, og gitt gode 
resultater for mange av bydelens beboere. Det er derfor ekstra gledelig at NAV – Vestre Aker 
i 2007 samarbeidet så godt med START og sosialkontoret til det beste for bydelens beboere.     
 
s. 27 Plan og byggesaker- klagesaksbehandling 
Setningen Bydelen har hatt et stort antall bygge- og reguleringssaker i 2007 erstattes med: 
Bydelen har hatt 19 bygge- og plansaker og 8 klagesaker i 2007. 
 
Fysioterapitjenesten, se s. 42. 
Bydelen får stadig flere meldinger fra både brukere og fysioterapeutene om meget lang 
ventetid på behandling. De private fysioterapeutene melder også om sterk bekymring for 
arbeidsvilkårene da det blant annet er umulig for bydelen å tildele del-hjemler med 
tilskuddsordning fra det offentlige etter ordre fra byrådet om at bydelen nå bare får tildele 
hele hjemler. Den tidligere praksisen med tildeling av del-hjemler medførte at langt flere av 
bydelens beboere fikk hjelp uten å måtte betale alt selv. Å opprette hele hjemler vil koste 
bydelen ca kr. 250 000, noe bydelen ikke har budsjett til å prioritere.  
Bydelsutvalget ber derfor at den tidligere praksisen med å kunne tildele del-hjemler 
gjeninnføres straks.  
 
Skolehelsetjenesten, se s. 43. Tuberkuloseundersøkelser. 
Det er uholdbart at minst 30%  stilling av helsesøstrenes tid går med til dette arbeidet uten 
det fra sentralt hold tilføres ekstra midler til dette arbeidet. Skolehelsetjenesten er et meget 
viktig område i det forebyggende arbeidet for bydelens barn og unge, og når nye oppgaver 
legges til bydelene må og skal de følges opp skikkelig, men det forutsetter at de som vedtar 
slike endringer tilfører de nødvendige midler slik at ikke andre viktige arbeidsoppgaver må 
settes til side. 
 
Alders- og sykehjem se s. 52, 58, 59 og 60. 
Bydelens utfordringer på dette området er blitt vesentlig større både faglig og økonomisk 
etter overføring av til sentral etat ved at plassene er blitt vesentlig dyrere uten noen særlig 
påvisbar økt kvalitet, mer arbeidskrevende for bydelens ansatte da det er et stort 
oppfølgingsarbeid knyttet til mange feil i faktureringen, sen tilbakemelding om dødsfall, 
vesentlig lengre opphold mellom tilbakemelding om ledige rom og tildeling av disse. Og ikke 
minst at det nå tar uakseptabel lang tid før bydelsutvalget får Tilsynsutvalgenes rapportering 
til behandling.  
Bydelsutvalget har flere ganger tatt opp med sentralt hold utskrivningspraksisen fra sykehus, 
og ber Bystyret og Byrådet drive et kontinuerlig arbeid overfor Helse Sør-Øst for å finne 
akseptable løsninger på dette problemet. 
 
Side 12Bydelen benytter også Ullern avis/Akersposten og Oslo Vest som informasjonskanal. 
Endringsforslag  side 27.  Setningen Bydelen har hatt et stort antall bygge- og 
reguleringssaker i 2007 erstattes med: Bydelen har hatt 29 bygge- og plansaker og 8 
klagersaker i 2007. 
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pkt 2. Årsstatistikk  for 2007 for Bydel Vestre Aker tas til orientering 
 

 Sak 35 /08  Tilsyn ved Hovseterhjemmet 03.11.2007 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten med kommentarer til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapporten med kommentarer til orientering. 
 

Sak 36 /08  Tilsyn ved Vinderen bo - og servicesenter 16.08.2007 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport av 16.08.2007 og tilbakemeldinger fra Vinderen bo – og 
servicesenter til orientering.  
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport av 16.08.2007 og tilbakemeldinger fra Vinderen bo – og 
servicesenter til orientering med følgende tilføyelse: Det uttrykkes bekymring  for situasjonen 
ved enhet 3, Vinderen bo- og servicesenter, og tilsynsutvalget bes om å foreta et nytt varslet 
tilsyn ved enhet 3 snarest.  
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar tilsynsrapport av 16.08.2007 og tilbakemeldinger fra Vinderen bo – og 
servicesenter til orientering med følgende tilføyelse: Det uttrykkes bekymring for situasjonen 
ved enhet 3, Vinderen bo- og servicesenter, og tilsynsutvalget bes om å foreta et nytt varslet 
tilsyn ved enhet 3 snarest.  
 

 Sak 37 /08  Brukerundersøkelse ved Røa eldresenter 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar brukerundersøkelse ved Røa eldresenter til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar brukerundersøkelse ved Røa eldresenter til orientering. 
 

 Sak 38 /08  Arbeidstilsynets Rett Hjem-kampanje - pålegg til bydel 
Vestre Aker 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 



Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 

 Sak 39 /08  Årsrapport tilsynsutvalget for hjemmetjenesten 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar årsrapporten til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar årsrapporten til orientering. 
 

 Sak 40 /08  Årsrapport Hovseter fritidsklubb 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar årsrapport 2007 for Hovseter fritidsklubb til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar årsrapport 2007 for Hovseter fritidsklubb til orientering. 
 

 Sak 41 /08  Kartlegging av 58 meldinger fra 4 bydeler i Oslo 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken utsettes til møte 24. april 2008. 
 

 Sak 42 /08  Objektive kvalitetsindikatorer ved sykehjem i Oslo. 
Oppfølging av Hovseterhjemmet 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til orientering. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Saken utsettes til møte 24. april 2008. 
 

 Sak 43 /08  Komitereferater møte 13. mars 2008 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 30.01.08 tas til orientering 
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2. Protokoll fra BMS-komiteens møte 25.02.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 03.03.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 03.03.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra AU 05.03.08 tas til orientering 
6. Protokoll fra MBU 04.02.08  tas til orientering  
7. Protokoll fra AMU 04.01.08 tas til orientering 
8. Protokoll fra Ungdomsrådet 04.03.08 tas til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1.  Protokoll fra BMS-komiteens møte 30.01.08 tas til orientering 
2. Protokoll fra BMS-komiteens møte 25.02.08 tas til orientering 
3. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 03.03.08 tas til orientering 
4. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 03.03.08 tas til orientering 
5. Protokoll fra AU 05.03.08 tas til orientering 
6. Protokoll fra MBU 04.02.08  tas til orientering  
7. Protokoll fra AMU 04.01.08 tas til orientering 
8. Protokoll fra Ungdomsrådet 04.03.08 tas til orientering 
 
Bydelsdirektøren orienterte om at brev er innkommet fra Byrådsavdeling for miljø og 
samferdsel at det er bevilget kr. 2.500.000 til sik-sak stien. 
 
Møtet slutt kl 20.55- 
 
 
 
 
 
Elin Horn Galtung      Anne Marie Nordby 
Leder        Sekretær 
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